
2025 Association of Municipalities of Ontario (AMO) Live Form

From Delegations (MMAH) <Delegations@ontario.ca>

Date Thu 5/1/2025 11:11 AM

Hello

We'd like to inform you that the Municipal Delegation Request Form for the 2025 Association of Municipalities of Ontario (AMO) Annual Conference is now available: [Single Delegation Submission Form](#)

The request form will also be posted on AMO's website. You can select either French or English using the global icon in the top right corner of the form. The deadline for submitting requests is **Friday May 30th, at 5:00 PM EST.**

Thank you!

Bonjour

Nous souhaitons vous informer que le formulaire de demande de délégation municipale pour le congrès annuel 2025 de l'Association of Municipalités of Ontario (AMO) est maintenant disponible: [Single Delegation Submission Form](#)

Le formulaire de demande sera aussi affiché sur le site Web de l'AMO. Vous pouvez sélectionner le français ou l'anglais au moyen de l'icône de globe située dans la partie supérieure droite du formulaire. La demande doit être envoyée au plus tard, **le Vendredi 30 mai, à 17 h 00 (HNE).**

Merci